
Prevzeli ste vlogo prodekanice za študentska vprašanja. Kje vidite svojo vlogo? Kakšni so 
vaši cilji? 
Kot prodekanica za študentska vprašanja vidim svojo vlogo v podpori študentom in spodbujanju njihovega 
akademsko-osebnega razvoja. Moj cilj je izboljšati komunikacijo v sodelovanju s študenti in fakulteto ter 
zagotoviti, da imajo študentje dostop do kakovostnih storitev in virov za učenje.

Zakaj ste se odločili za študij logistike? 
Študij logistike sem izbrala namenoma, ker me je študij zanimal, predvsem zaradi svoje kompleksnosti in 
raznolikosti področja. Všeč mi je, kako lahko logistični procesi vplivajo na uspeh poslovanja in družbe kot celote. 
Poleg tega sem želela pridobiti strokovno znanje in kompetence, ki mi bodo pomagale v karieri. 
Vedela sem, da je Fakultete za logistiko prava izbira.

KDO JE 

TINA KOVAČIČ ?

Sem oseba, ki se motivira s 
pozitivno energijo. Usmerjena sem 
k uresničevanju zastavljenih ciljev. V 
življenju me navdihujejo izzivi, ki me 
osebno krepijo in hkrati pripravljajo 
na karierno rast. Verjamem v 
pomembnost dela v skupini in aktivno 
prispevam k ustvarjanju pozitivnega 
delovnega okolja.

 FAKULTETA ZA LOGISTIKO UNIVERZE V MARIBORU I Intervju s Prodekanico za študentska vprašanja I Pripravila: MANCA ZRINSKI

Prodekan za študentska vprašanja je 
predstavnik študentov fakultete.

Zavzema se za dobrobit študentov, 
sodeluje v organih in komisijah (po 
svoji funkciji je član Študentskega sveta 
FL UM in UM ter Poslovodnega odbora 
fakultete).

S člani Študentskega sveta in tutorji 
pripravlja aktivnosti in dogodke z 
namenom kakovostnega in zabavnega 
preživljanja obštudijskega časa.  

Sooblikuje tudi študijski proces in 
prispeva k njegovi kvaliteti.
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In kaj jo v življenju motivira.



Kaj na fakulteti vam je všeč? Za kaj si boste 
prizadevali, da spremenite? 
Na fakulteti mi je všeč interdisciplinarnost in 
prilagodljivost programa študija. V prihodnje si bom 
prizadevala za nadaljnje izboljšanje izobraževanja 
v študijskih programih kakovosti. Poleg tega bom 
podpirala raziskave in inovacije ter sodelovala s 
študentskimi organizacijami pri ustvarjanju boljše 
izkušnje za študente.
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Želela bi jim sporočiti, da so tako izjemno pomemben del fakultete in da imajo na voljo različne 
vire za uspeh. 

Zato vas spodbujam, da izkoristite priložnosti za učenje in odkrivanje novih stvari 
ter se potrudite za dosego svojih ciljev. 

Zavedajte se, da smo kot fakulteta tu in da vas podpiramo na vaši poti do uspeha.

Kaj bi ob koncu sporočili našim študentom?


